
 
   
 

 

 

Date: 25 March 2020 

 

Mr. Hamad Abdulla Al Ali 

Acting Head of Listed Companies Affairs Department 

Abu Dhabi Securities Exchange 

PO Box 54500 

Abu Dhabi, UAE 
 

Greetings, 

Reference to ADNOC Distribution General Assembly meeting which 

will be held, virtually, on Tuesday, 31 March 2020 at 2:30 pm. Notice 

is hereby given that the Company has received, today, a request from 

a shareholder representing more than 10% of the share capital of the 

Company, to add the following resolution to the agenda of the meeting. 

New agenda item: 

- Approve revising the dividend policy of the Company for 2021 and 

onwards, as follows: 
 

a) A dividend in respect of year ending 31 December 2021 in a 

minimum amount of AED 0.2057 per share, half of which is 

expected to be paid in October 2021 and half of which is 

expected to be paid in April 2022. 
 

b) Thereafter, an annual dividend in respect of each fiscal year in 

an aggregate amount equal to at least 75% of distributable 

income for such year. 

   All other sections of the dividend policy remain the same and the 

above changes shall be subject to them. 

The requesting shareholder confirmed its continued support of the 

dividend policy position for 2020, and expressed its rationale for the 

request to amend the dividend policy for 2021 onwards as being its 

trust in the company’s strong financial position, the strength of its 

balance sheet to withstand current market conditions underpinned by 

low exposure to oil price volatility, and confidence in the company’s 

ability to deliver on its growth targets. 

If this new agenda item and resolution is approved at the General 

Assembly, the revised dividend policy will be as follows: 

• An annual dividend for fiscal year 2020 of AED 2.57 billion 

(USD 700 million), equivalent to AED 0.2057 per share 

• An annual dividend for fiscal year 2021 of minimum AED 2.57 

billion (USD 700 million), equivalent to minimum AED 0.2057 

per share 

• A minimum 75% of distributable profits from 2022 onwards 
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 حمد عبد الله العلي السيد/ 

 رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإنابة 

 سوق أبوظبي للأوراق المالية 

 54500وق بريد دصن 

 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة 
 

 تحية طيبة وبعد،

بشكل   سيعُقدبالإشارة إلى اجتماع الجمعية العمومية لشركة أدنوك للتوزيع والذي  

مارس   31يوم الثلاثاء الموافق  من ظهرفي الساعة الثانية والنصف  الكتروني

مساهم يملك ما يتجاوز . يرجى بالعلم بأن الشركة قد استلمت اليوم طلباً من  2020

 % من رأسمال الشركة لإضافة القرار التالي لبنود جدول أعمال الجمعية.10

 البند المضاف: 

ومابعده، على النحو  2021الموافقة على تعديل سياسة توزيع الأرباح لعام  -

 الآتي: 

 0.2057بواقع    2021ديسمبر    31توزيع أرباح عن السنة المنتهية في   (أ

 2021لكل سهم، ومن المتوقع أن يتم توزيع نصفها في أكتوبر  درهم

 .2022والنصف الآخر في إبريل 

 

عادل يوبعد ذلك، توزيع أرباح سنوية عن كل سنة مالية بمبلغ إجمالي  (ب

 . % على الأقل من دخل الشركة القابل للتوزيع لتلك السنة75

وتخضع  الأرباح دون تغيير تبقى جميع البنود الأخرى لسياسة توزيع     

 .التغييرات المذكورة أعلاه لها

دعمه المستمر لسياسة توزيعات الأرباح  المساهم مقدم طلب اضافة البند  كدوأ

للأعوام ان الرغبة بتعديل سياسة توزيع الأرباح  ، وأوضح  2020الخاصة بالعام  

شركة، وقوة جاءت للدلالة على ثقته في الوضع المالي القوي للوما يليها  2021

ميزانيتها العمومية وقدرتها على تحمل ظروف السوق الحالية وذلك بفضل قلة  

 تأثرها بتقلب أسعار النفط والثقة بقدرة الشركة على تحقيق أهدافها للنمو. 

في حال الموافقة على هذا البند في جدول الأعمال خلال الجمعية العمومية، سوف 

 لى: تنص سياسة توزيع الأرباح المعدلة ع

 700) 2020مليار درهم للعام المالي  2.57توزيعات أرباح بقيمة  •

 درهم للسهم 0.2057مليون دولار(، ما يعكس 

 

 2021مليار درهم على الأقل للعام  2.57توزيعات أرباح بقيمة  •

 درهم للسهم 0.2057مليون دولار(، ما يعكس  700)

 

للتوزيع كحد أدنى  % من الأرباح القابلة 75توزيعات أرباح بنسبة  •

 وما يليها 2022للأعوام 



 
   
 

 

 

 

Please note that shareholders will be able to vote for the new agenda 

item in addition to the other agenda items through an e-voting platform 

that is being established by the Company in coordination with ADX.  

Voting will be permitted one day before the meeting until the time when 

the meeting starts (i.e. 31 March 2020 at 2:30pm). 

Best regards, 

 

 

بإمكان مساهمي الشركة التصويت على البند الجديد سيكون كما يرجى العلم بأنه 

عبر خاصية التصويت الالكتروني التي للجمعية بالإضافة إلى البنود الأخرى 

    للأوراق المالية. يأبو ظب توفرها الشركة بالتنسيق مع سوق س

التصويت متاحًا قبل يوم واحد من الجمعية ولغاية موعد بدء وسوف يكون 

 في تمام الساعة الثانية والنصف ظهرًا.  2020مارس  31الاجتماع في 

 مع فائق الاحترام والتقدير، 

_________________ 
 بن هينيسي 

 مجلس الإدارة وسكرتير  العامالمستشار 
Ben Hennessy 

General Counsel & Corporate Secretary 


